陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S23/24-034

5C班流感情況通知

敬啟者:本校於十月四日得悉 5C 班有三名學生發燒,為保障學生健康,提高警覺預防流感, 學校已即時採取消毒措施及呼籲學生戴上口罩,並向衛生署及教育局呈報有關事件。根據衛 生署的建議,學校將於 10 月 4 日至 10 月 14 日期間採取下列特別行動:

- 1. 以 1:49 消毒液消毒各個課室;
- 2. 為免病菌傳播,所有教職員、學生在校內必須配戴口罩;
- 3. 學生回校時,必須量度體溫及清潔雙手,以保障自己及他人的健康;
- 4. 課室內須打開門窗,如需使用冷氣,亦應開窗及抽氣扇;
- 5. 曾發燒的同學須在退燒後兩天才能回校上課;
- 6. 加強全校清潔衛生及教育工作,防禦流感擴散。

請家長特別留意子女的身體狀況,如子女身體不適,應立即求醫,不應上學。如家長發 覺子女有流感徵狀,例如發燒、咳嗽等,請立即通知班主任。如有查詢,請致電 2380 0241 與 校務處聯絡。

此致

各位家長

校長招祥麒博士

2023年10月5日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular: S23/24-034

5 October 2023

To: Parents

Influenza notice for S.5C

The school was informed on 4 October 2023 that three students in S.5C had fever. In order to protect the health of students and increase vigilance to prevent the spread of influenza, the school immediately implemented disinfection measures and urged students to wear face masks. The school also reported the relevant incidents to the Department of Health and Education Bureau in accordance with the mechanism. Based on the recommendations of the Department of Health, the school will take the following actions from 4 October to 14 October:

1. Disinfect all classrooms with 1:49 disinfectant.

2. All teachers and students must wear face masks to avoid the spread of germs.

3. When returning to school, students should measure their body temperature and clean their hands to protect the health of themselves and others.

4. Doors and windows must be opened in the classrooms. If air-conditioners are turned on in the classrooms, windows should be opened and exhaust fans should also be turned on.

5. Students who have had a fever must wait for two days after the fever subsides before returning to school.

6. Strengthen school-wide cleaning and health education to prevent the spread of influenza.

Parents are advised to pay special attention to their child's physical condition. If your child feels unwell, he/she should seek medical advice immediately and should not go to school. If parents find their child having flu symptoms such as fever, cough, etc., please notify the class teachers immediately. If you have any enquiries, please contact the school office at 2380 0241.

Dr. Cl

Dr. CHIU Cheung Ki

Principal